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INTERPELACJA RADNEJ nr 03/2025 

W sprawie: budowy ogólnodostępnych tężni solankowych. 

Na podstawie art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym . 

Tężnie solankowe zyskują na popularności jako ogólnodostępne miejsca 

prozdrowotne, które wspierają profilaktykę chorób układu oddechowego i wzmacniające 

odporność. Działają korzystnie na drogi oddechowe, a sam obiekt pełni funkcję rekreacyjną      

i integracyjną dla lokalnej społeczności. Korzyści zdrowotne  i społeczne są znaczące. 

Mieszkańcy Legnicy wyrażają zainteresowanie stworzeniem takich miejsc.  

W związku z powyższym proszę o odpowiedz na następujące pytania: 

1. Czy władze Miasta Legnica rozważają budowę tężni solankowej w najbliższym czasie? 

2. Czy istnieje możliwość zabezpieczenia środków na ten cel w budżecie na 2026 rok? 

3. Czy były prowadzone analizy lokalizacji, w których mogłaby powstać tężnia? 

4. Czy gmina mogłaby ubiegać się o dofinansowania zewnętrzne na realizację tej 

inwestycji? 
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